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Wanton youth seen through lush, dreamy, and sweeping watercolors. Rendered in
vividwatercolorwhere parquet floors and patterned dresses morph together, "The
Wrong Place "revolves around the often absent Robbie, a charismatic lothario of
mysterious celebrity who has the run of a city that is as chaotic as it is resplendent.
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Robbie's sexual energy captivates the attention of men and women alike; his literal and
figurative brightness is a startling foil to the dreariness of his childhood friend, Francis.
With a hand as sensitive as it is exuberant, Brecht Evens's first graphic novel in English
captures the strange chemistry of social interaction as easily as he portrays the
fragmented nature of identity. "The Wrong Place "contrasts life as it is, angst-ridden
and awkward, with life as it can be: spontaneous, uninhibited, and free.
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评论

超强烈推荐这个人的全部graphic
novels！这本是我最最最最最最喜欢的！超级超级超级好看！水彩能画成这样而且不妨
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碍阅读！太棒太棒太棒！

-----------------------------
看了一半，完全随机从图书馆借的。性爱的那几页太强了……这漫画神了。

-----------------------------
超喜欢这种水彩！

-----------------------------
！

-----------------------------
分镜转场色彩运用都炸裂！第一篇溢出页面的尴尬感，第二篇狂欢中和狂欢后的寂寞，
第三篇浓烈的失落，the wrong
place，不仅是错置的空间。交杂的心情，带来盛大的孤独感。（教练，我想向你学水
彩！

-----------------------------
Robbie像个穿蓝色背带裤的夏东海！

-----------------------------
在木鸟买的书，颜色非常喜欢就咬牙买下了，虽然刚开始不是很喜欢这种画风，觉得有
点儿松散，等认真看的时候才觉得是一种随意的感觉，画面安排很漂亮，用色也很厉害
。故事本身有点儿压抑，很好看但是有点儿不太能懂最后这样的剧情安排……

-----------------------------
好美的水彩

-----------------------------
【初物藏书】Brecht Evens 的这一本我还没有太看懂。
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书评

布鲁塞尔漫画家Brecht Evens的第一本英文版绘图小说《The Wrong
Place》于去年在加拿大出版。故事以生动且斑斓的水彩画呈现，围绕一个神秘而富有
魅力的缺席男人——罗比而展开。罗比深受男女朋友们的喜爱，从各人口中形象化的描
述和传递的赞赏里反衬出其儿时朋友，小说的另一个...  
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